
                                           Le Chemin, 14 september 2024. 
 
L'Esprit du ChemiN trekt verder ...        
 
Beste mensen, 

Gisteren vierden we feest: de koop van ons huis in Vézelay is rond! ’s Middags 
hebben we bij de notaris in Avallon onze handtekeningen gezet onder het contract en 
nu ligt de sleutelbos bij ons op tafel. Wat is dat snel gegaan. Het is echt nog maar 75 
dagen geleden dat we het huis voor het eerst hebben bekeken … 
Ondertussen was het natuurlijk ook spannend of dat wat we met het huis willen, ook 
mogelijk is. Wat moet daarvoor worden aangepast? Zijn die aanpassingen haalbaar, in 
de zin van tijd, energie en geld? En … mogen we ze uitvoeren? In Vézelay gelden 
immers strikte regels om het (wereld)erfgoed te beschermen.  
Afgelopen weken vlogen plannen, foto’s en tekeningen digitaal op en neer tussen Le 
Chemin en Nederland, waar Jack Wilting zijn onmisbare bijdrage leverde. Tijdens een 
gezamenlijk bezoek aan het huis igingen veel ideeën nog eens flink op de kop.  
We zijn heel blij met het resultaat dat we hebben samengevat in een plan dat we op 5 
september hebben besproken met de Architecte des bâtiments de France, die 
verantwoordelijk is voor het erfgoed. (Zie bijlage: een korte, nederlandse versie van 
het plan.) De conclusie was dat we groen licht kregen op de hoofdlijnen. We gaan het 
plan nu uitwerken naar een concrete aanvraag voor een verbouwvergunning. We 
hopen die vóór 1 januari 2025 te krijgen. Daarnaast gaan we natuurlijk aan de slag 
met de verkoop van de herberg in Le Chemin. Zoals jullie weten, is het onze liefste 
wens dat die in goede handen komt en verder gaat als pelgrimsherberg.  

Films 
Nogal wat lezers van onze vorige nieuwsbrief blijken de link naar een korte video over 
onze plannen in Vézelay te hebben gemist: daarom hier nogmaals die link. Met dank 
aan maker Albert Visscher. Albert heeft in juli ook een video gemaakt van de herberg 
in Le Chemin, onder meer voor kandidaat-kopers. Graag nodigen wij jullie uit om zijn 
prachtige film ook zelf te bekijken. Dit is de link. 
Tijdens ons Jubileumfeest in oktober j.l. in Utrecht was de première van de film 
‘Voetsporen’ door Leo Baeten en Henk Teunissen. Helaas was het geluid toen niet 
goed. Je kunt de film nu, mét goed geluid, online bekijken. Dit is de link. 

Interviews 
In de Jacobsstaf van december zal een interview door Peter Stoks met ons 
verschijnen, over onze plannen. Ook Johanna Kroon zal ons interviewen voor een 
nieuwe podcast in haar serie Camino NL - pelgrimsverhalen.  
 
Tot slot 
Wil jij meedoen met deze volgende etappe, dit nieuwe avontuur, laat het ons 
weten. Heb je opmerkingen over dit bericht of suggesties voor het vervolg in Le 
Chemin en/of Vézelay? We horen graag van je: info@espritduchemin.org 
  
Hartelijke groeten,  
Huberta en Arno

https://www.youtube.com/watch?v=m11H4OLiNMI
https://youtu.be/3ftCa0Lzino
https://www.youtube.com/watch?v=hIvekO7icKE
https://camino.buzzsprout.com
mailto:info@espritduchemin.org

